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Από το υπ’ αριθ. 10/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 264/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επιβολή και καθορισμός ύψους 
προστίμου στον Ανδρέα Σαχπατζίδη για 
αυθαίρετη διαφήμιση. 

 
       Σήμερα 16 Απριλίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-4-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Π. Ποταμόπουλος 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Γ. Μανακούλης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Β. Ρήσσου 
9. Α. Δελαβερίδης   Ι. Ταρασίδης 

10. Α.  Τσιάρας   Απόντες Πρόεδροι 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Τοπικών Συμβουλίων 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Κ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 260/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς.   
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 261/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 264/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 265/2007  απόφασης 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Ε. Σοφιανίδης προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. 

Γεωργιάδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 266/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 269/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  

22. Μ. Σακαλής 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανιδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 28-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το υπ΄ αριθ. 12/23-3-2007 έγγραφό της η Δημοτική Αστυνομία Βέροιας 
μας κοινοποίησε έκθεση ελέγχου που αφορά τον Σαχπατζίδη Ανδρέα του Στυλιανού ο 
οποίος την 22/3/2007 προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση στις οδούς Θεσσαλονίκης, 
Σταδίου, Στρατού τοποθετώντας αφίσες σε κολώνες της ΔΕΗ και κάδους 
απορριμμάτων διαφημίζοντας το κατάστημα «FORUM – CLUB – ΜΑΚΡΟΧΩΡΙ – 
ΚΑΡΔΑΜΙΔΗΣ». 

Σύμφωνα με τις διατάξεις εδαφίου ε) της παρ. 1 του άρθρου 2 του Ν. 2946/01 
«…. απαγορεύεται σε γέφυρες, σήραγγες, το κατάστρωμα δρόμων και πεζοδρομίων, 
καθώς και στύλοι και υποσταθμοί εγκαταστάσεων κοινής ωφέλειας». 

Με τις διατάξεις των παρ. 2 και 3 του άρθρ. 8 του Ν. 2946/01 επιβάλλεται με 
απόφαση του δημοτικού συμβουλίου, χρηματικό πρόστιμο για αυθαίρετη διαφήμιση 
ποσό από 1.467,35 € μέχρι 29.347,03 €. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημ. Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε για επιβολή του ελάχιστου προστίμου, περίπου 
€ 1.469. 

Δήμαρχος: Το ελάχιστο προτείνουμε. 
Γιαννουλάκης: Να στρογγυλοποιήσουμε το ποσό σε € 1.470 ευρώ, όπως 

κάναμε και παλαιότερα. 
Ορφανίδης: Μπορείτε να μας απαντήσετε, ποια διαφήμιση σήμερα στη 

Βέροια είναι νόμιμη; 
Δήμαρχος: Θέλω να σας ενημερώσω ότι ήδη εκλήθη η Δημοτική Αστυνομία 

γιατί έχουμε πολλά παρατράγουδα, όπως συνήθως έχουμε με παράνομες 
αφισοκολλήσεις κι υπάρχει εντολή να έχει τα μάτια της περισσότερο ανοιχτά, 
τουλάχιστον απ΄ όσο τα είχε, και στο μέτρο του δυνατού γιατί έχουμε και μικρό 
αριθμό προσωπικού. Ανακοινώνουμε όμως ότι θα είμαστε ιδιαιτέρως αυστηροί από 
εδώ και μπρος και οι παρανομούντες θα πρέπει σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα 
να συμμορφωθούν. Αυτό είναι μία προειδοποίηση διότι πλέον δεν θα δεχθούμε άλλη 
ρύπανση στους δημόσιους χώρους της πόλης ή τουλάχιστον εκεί που απαγορεύεται 
και αναφέρεται σαφέστατα στο εισηγητικό που είναι μπροστά σας. Να τελειώνουμε 
μ΄ αυτό το ζήτημα, γιατί ο καθένας κολλάει όπου βρει και η πόλη είναι μία 
μουτζούρα και μία καρικατούρα μ΄ όλο αυτό που γίνεται, είτε πρόκειται για τσίρκο, 
για ιδιώτες ή διάφορους που δεν σκέφτονται τίποτα προκειμένου να προβληθούν. 
Υπάρχουν οι νόμιμοι χώροι που θα μπορούν να βγάλουν άδεια και να προβάλλονται 
εκεί. 

Ορφανίδης: Επειδή το θέμα το παίρνουμε πολύ στα απαλά και μια ζωή όταν 
πρωτοεμφανίζεται κάτι και το βάζουμε θέμα λέμε «από εδώ και στο εξής» κι επειδή 
και ο προηγούμενος Δήμαρχος, ο κ. Σκουμπόπουλος έλεγε ότι θα πατάξει την 
αυθαιρεσία αλλά δεν το έκανε κι επειδή όλη η ιστορία μας δείχνει ότι μόνο λόγια 
είμαστε, εγώ έχω να κάνω μία πρόταση. Καταρχήν δεν συμφωνώ με το εισηγητικό 
γιατί δεν μπορεί να παρανομούν όλοι και να πληρώνει ένας. ΄Η είμαστε δήμος που 
αντιμετωπίζει ισότιμα και ισόνομα τους πολίτες ή δεν είμαστε. Κάντε καταγραφή για 
να δείτε πως ακόμη και οι νόμιμες άδειες που δώσαμε έχουν ξεφύγει πιο πολύ απ΄ το 
δικαίωμα που τους δώσαμε κι άρα κι αυτές είναι παράνομες. Γι’ αυτό το να λέμε ότι 
«θα πατάξουμε» και «θα βάλουμε σε τάξη», εμένα δεν μου λέει τίποτα. Όταν λέγαμε 



να κατεβούμε και στην οδό Πιερίων για να βάλουμε αφίσες και πανώ, η σημερινή 
συμπολίτευση τώρα, που ήταν τότε αντιπολίτευση, συμφωνούσε. Εγώ λοιπόν δεν 
πιστεύω ότι θέλετε να βάλετε ένα τέλος σ’ αυτή την ιστορία. 

Χατζηαθανασίου: Θεωρώ κι εγώ ότι το θέμα είναι πολύ σοβαρό, μιας και η 
αισθητική της πόλης μας δεν υπάρχει πλέον κι ένας παράγοντας είναι και οι 
παράνομες διαφημίσεις. Πράγματι, ισονομία δεν σημαίνει να επιβάλεις πρόστιμα σε 
κάποιον όταν ευκαιριακά η δημοτική αστυνομία διαπιστώνει μία παράβαση. Δεν 
μπορεί να λέει κανείς «από εδώ και πέρα» αλλά πρέπει να κοιτάξει και λίγο πίσω. 
Δεν μπορούμε να λέμε ότι εντός 2-3 μηνών, γιατί μετά θα έχουμε επάρκεια 
προσωπικού στη δημοτική αστυνομία, όποιος προλάβει να παρανομήσει αλλά από 
εκεί και πέρα δεν σας επιτρέπουμε. Σ΄ αυτό που θα συμφωνήσω με τον κ. Ορφανίδη 
είναι πόσο πιστεύουμε αυτά που λέμε. Θα είμαστε συνεπείς σ΄ αυτή την υπόσχεση, 
ότι δηλ. από εδώ και πέρα αλλά και πριν να υπάρχει ισονομία για τους πολίτες; 
Οφείλουμε να δώσουμε έναν λόγο εδώ μέσα ότι πραγματικά αυτή η αισθητική θα 
προστατευθεί και όχι μονάχα γι’ αυτούς που θα παρανομήσουν από εδώ και πέρα 
αλλά και γι’ αυτούς που ήδη παρανόμησαν. Να μην αναφερθώ σε θέματα ασφαλείας 
που υπάρχουν αφού από πολλές διαφημιστικές πινακίδες που βρίσκονται στους 
δρόμους υπάρχουν ατυχήματα. Πέρα λοιπόν από την αισθητική είναι και θέμα 
ασφάλειας. Γι’ αυτό λοιπόν η απόφαση θα πρέπει να είναι οριστική και να ελέγχεται 
ανά τακτά διαστήματα. Να έχουμε το νου μας όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι και να 
επαναφέρουμε τα πράγματα στην περίπτωση που δούμε ότι δεν είμαστε συνεπείς σ΄ 
αυτά που λέμε. 

Ακριβόπουλος: Εδώ έχουμε ένα συγκεκριμένο θέμα, αν θα επιβάλουμε 
πρόστιμο, σύμφωνα με τη νομοθεσία, στον συγκεκριμένο. Δεν κάνω κριτική αλλά 
θεωρώ ότι αυτά που είπε ο κ. Χατζηαθανασίου είναι αυτονόητα. Πρέπει ο νόμος να 
εφαρμόζεται και πρέπει να επιβάλλονται οι κυρώσεις, όπως αυτός ορίζει, και όχι 
όπως είπε η κα Δήμαρχος ότι από εδώ και πέρα θα εφαρμόσουμε ενώ πριν δεν 
εφαρμόζαμε. Εμείς εδώ εφαρμόζουμε τις αποφάσεις της νομοθεσίας και κατά 
συνέπεια πρέπει να εφαρμόζεται προς όλους από τη στιγμή που θα έχουμε τις 
παραβάσεις καταγεγραμμένες και δεν μπορούμε να κάνουμε εκπτώσεις ούτε να λέμε 
διαγγελματικά «από εδώ και πέρα», αφού έπρεπε και πριν και τώρα και πάντα γιατί 
είμαστε υποχρεωμένοι να εφαρμόσουμε τη νομοθεσία. Ναι μεν έδωσε το ερέθισμα ο 
κ. Ορφανίδης για συζήτηση αλλά δεν έχει νόημα να τεθεί αυτό το θέμα διότι εμείς 
δεν κάνουμε κάτι άλλο απ΄ το να εφαρμόζουμε το νόμο. 

Παυλίδης: Η διαφήμιση είναι μεγάλο θέμα αλλά στο συγκεκριμένο φαίνεται 
ότι η δημοτική αστυνομία έκανε καλά τη δουλειά της και διαπίστωσε την παράβαση 
κι άρα, σε βεβαιωμένη κλήση κάποιων εργαζομένων του Δήμου που αποφάσισαν να 
λειτουργήσουν, δεν μπορούμε να διακόψουμε τη θετική πορεία τους. Ξέρουμε όλοι 
ότι βγήκε καινούργιος νόμος για τις διαφημίσεις, ο οποίος προφανώς άλλαξε μία 
παλαιότερη κατάσταση. Αυτός ο νόμος βγήκε το 2001 και θα έπρεπε να γίνουν και 
κάποια άλλα πράγματα. Σίγουρα κάποια που προϋπήρχαν δεν είναι εύκολο ούτε να 
μετακομισθούν ούτε να μετατεθούν αλλά θα πρέπει, εκτός του ότι πρέπει να 
εφαρμοσθεί ο νόμος, να αποφασισθούν και μερικά πράγματα, και προφανώς αυτό 
λέει η κα Δήμαρχος, να μπει δηλαδή κάποια τάξη. Το ότι κάποιος νόμος δίνει το 
δικαίωμα να μπουν ορισμένες διαφημιστικές πινακίδες αυτό δεν σημαίνει ότι από 
αύριο ξεκινάμε να βάζουμε σε κάθε τετραγωνικό μέτρο και πινακίδα. Εκεί 
εμπλέκεται και το πώς θέλουμε να είναι η πόλη μας και το τι όρια και κανονισμούς 
μπορούμε να βάλουμε στο πώς θέλουμε την πόλη μας. Όλα αυτά βέβαια είναι 
αλληλένδετα με το πόσο προσωπικό υπάρχει στον δήμο, κατά πόσο μπορεί να 
εφαρμόσει αυτές τις μετακινήσεις, κατά πόσο αυτά τα τεράστια διαφημιστικά 



αντικείμενα μπορούν να μετακινηθούν. Ολοι μας θέλουμε την τάξη και σ΄ αυτό 
ευελπιστούμε. Και τα έσοδα από τις διαφημίσεις θα  πρέπει ν΄ αρχίσουν ν΄ αποκτούν 
τον κανονικό τους ρυθμό και θα πρέπει να μπει μία αρχή κι ένα τέλος σ΄ όλη αυτή 
την κατάσταση που υπάρχει και γι’ αυτό προτείνω να έρθει ως τακτικό θέμα στο 
δημοτικό συμβούλιο για να συζητηθεί. 

Δελαβερίδης: Αν και με κάλυψε ο κ. Ορφανίδης στο μεγαλύτερο μέρος, εγώ 
θ΄ αναφερθώ στον ν. 2946/2001, που αναφέρεται στις πινακίδες κι έχει 22 άρθρα, τα 
οποία αν εφαρμοσθούν, πιστεύω ότι δεν θα πρέπει να υπάρχει ούτε κηδειόχαρτο στις 
κολόνες. Παρόλα αυτά είναι νόμος του κράτους και πρέπει να εφαρμοζόταν, να 
εφαρμοσθεί και να εφαρμόζεται από εδώ και πέρα. Η ένστασή μου είναι ότι δεν θα 
πρέπει να βρούμε κάποιον Σαχπατζίδη για να πληρώσει τη νύφη. Είναι τόσοι άλλοι 
που έχουν πινακίδες, παράνομες αν θέλετε, αφίσες που τις περνάνε σ΄ ένα 
Σαββατοκύριακο και δεν τιμωρούνται. Θα πρέπει να βρούμε έναν τρόπο ώστε κανείς 
να μη διαφεύγει απ΄ αυτόν τον νόμο. Εδώ διαπιστώθηκε ότι κολλήθηκαν μέχρι και 
230 αφίσες. Δεν μας ενδιαφέρει το σύνολο των αφισών που κόλλησαν αλλά αν 
κολλήθηκε έστω και μία αφίσα. Αυτά θα πρέπει να τα δούμε και να βρούμε τρόπο να 
αστυνομεύουμε. Πιστεύω ότι αυτή τη στιγμή δεν έπρεπε να την πληρώσει ο κ. 
Σαχπατζίδης γιατί νομίζω είναι ο δεύτερος το 2007 και νομίζω ότι και τα 
προηγούμενα χρόνια 2-3 πλήρωναν μόνο τη νύφη. Πιστεύω ότι αυτή δεν είναι 
κατάσταση και δεν ξέρω αν θα πάρουμε αυτά τα χρήματα αφού θα είναι πάντα 
βεβαιωμένα στους βεβαιωτικούς καταλόγους και δεν θα μπορέσουμε να τα 
εισπράξουμε. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Ακριβόπουλος: Είπε ο κ. Παυλίδης ότι η δημοτική αστυνομία αποφάσισε να 

λειτουργήσει αλλά η έκφραση δεν είναι σωστή, αφού είναι υποχρεωμένη να 
λειτουργήσει. Και βέβαια εμείς θα επιληφθούμε για όποιο θέμα έρχεται στο δημοτικό 
συμβούλιο, δηλ. αν εφαρμοστεί ο νόμος, όπως είπε ο κ. Δελαβερίδης, δεν θα υπάρξει 
κανείς να έρθει αλλά αν έρθουν όλες οι περιπτώσεις εμείς είμαστε υποχρεωμένοι να 
λειτουργήσουμε. Θα έρθουν όσες εντοπιστούν. 

Χατζηαθανασίου: Αν κατεβάσουν το όριο στην εθνική οδό στα 60 χλμ θα 
έχουμε δεκάδες χιλιάδες παραβάτες που θα θέλουν να εισπράξουν χρήματα από το 
οδικό δίκτυο. Δεν πρέπει να έχει ο τόπος μας την εισπρακτική πολιτική από τις 
παραβάσεις των διαφημίσεων. Στόχος μας είναι η αισθητική και η ασφάλεια γι’ αυτό 
θα πρέπει να τηρηθεί ο νόμος προς κάθε κατεύθυνση και χωρίς παρεκκλίσεις. 

Παυλίδης: Δεν είπα ότι η Δημοτική Αστυνομία αποφάσισε να κάνει τη 
δουλειά της αλλά ότι αποφάσισε να επιταχύνει τους ρυθμούς της. 

Δήμαρχος: Για να κλείσουμε το ζήτημα να πω ότι έχει γίνει ήδη καταγραφή 
από την υπηρεσία όλων των παρανομιών και ξεκίνησε η διαδικασία των προστίμων. 
Θα συμφωνήσω ότι δεν υπάρχει το «από εδώ και μπρος» και το «από εδώ και πίσω». 
Αυτά είναι αυτονόητα και μιλάμε για την εφαρμογή του νόμου. Ξέρετε βέβαια ότι 
όλοι επωφελούνται του Σαββατοκύριακου και κάνουν αυτές τις αφισοκολλήσεις για 
να μην έρθουν στην υπηρεσία και δηλώσουν ή πληρώσουν αυτό που πρέπει. Δηλώνω 
ότι αυτή είναι η δική μας θέση και στάση γιατί τώρα ξεκίνησε η θητεία μας. 

Πρόεδρος: Διαμορφώστε κε Ορφανίδη την πρότασή σας. 
Ορφανίδης: Αυτό που είπε ο κ. Δελαβερίδης με εκφράζει απόλυτα ότι δηλ. 

εξιλαστήρια θύματα δεν θέλουμε. Απ΄ ότι ξέρω, αν βγούμε σήμερα έξω θα δούμε 
τουλάχιστον 1000 παραβάσεις. Να τις καταγράψουμε και όχι να έρχεται μια κάθε 4 
χρόνια. Εγώ θεωρώ ότι σήμερα αυτό το θέμα είναι εμπαιγμός και κοροϊδία και προς 
εμάς. Η πρότασή μου είναι να μη μπει πρόστιμο, να γίνει καταγραφή των παρανόμων 
και να πληρώσουν όλοι ή κανένας. 



Δήμαρχος: Δεν ξέρω αν άκουσε ο κ. Ορφανίδης ότι έχει τελειώσει η 
καταγραφή και μπαίνουμε στη διαδικασία των προστίμων. Δεν θα κάνουμε 
καινούργια καταγραφή. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Ορφανίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου, όπως 
συμπληρώθηκε με αυτήν του κ. Χ. Γιαννουλάκη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Χ. 
Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, Ε. 
Γουναράς. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Α. Δελαβερίδης, Χ. Γεωργιάδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 28-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 12/23-3-2007 έκθεση ελέγχου της Ειδικής Υπηρεσίας του Δήμου. 
3.- Ότι ο παραπάνω προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση ιδιωτικής επιχείρησης 
τοποθετώντας αφίσες σε στύλους εγκατάστασης κοινής ωφέλειας (Δ.Ε.Η.) καθώς και 
σε κάδους απορριμμάτων του Δήμου. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν κατά τη 
συζήτηση του θέματος.  
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 3  & 8 του Ν. 2946/01. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την επιβολή προστίμου στον Ανδρέα Σαχπατζίδη λόγω 
παράβασης των διατάξεων υπαίθριας διαφήμισης και ειδικότερα επειδή προέβη σε 
αυθαίρετη αφισοκόλληση για τη διαφημιστική προβολή της ιδιωτικής επιχείρησης 
«FORUM CLUB-ΜΑΚΡΟΧΩΡΙ ΚΑΡΔΑΜΙΔΗΣ», τοποθετώντας αφίσες σε στύλους 
εγκατάστασης κοινής ωφέλειας (Δ.Ε.Η.) καθώς και σε κάδους απορριμμάτων του 
Δήμου. 
 Β) Καθορίζει το ύψος του παραπάνω προστίμου στο ποσό των € 1.470,00, το 
οποίο και θα αποδοθεί στο Δήμο Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  264 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-4-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


